

# Presidium

(22495\.....)

## Kort verslag

Datum : donderdag 18 mei 2017  
Tijd : 20.00 uur  
Plaats : burgemeesterskamer gemeentehuis Neerijnen

Aanwezig : dhr. H.H. de Vries (burgemeester), dhr. J.G. van Maanen (SGP), mw. P. van Kuilenburg (GBN), dhr. drs. E.J. van Tellingen (VN), dhr. drs. S.L.T.A.J. Nouwens (VVD), dhr. A.W.E. Miltenburg (CDA), dhr. R. van de Wardt (PvdA) en dhr. K.G. Steenberg (raadsgriffier).

Afwezig : dhr. A.C. Hakkert (CDA) en mw. H.B. Challik (PvdA).

Nr.	Omschrijving agendapunt
1.	Opening
	De <b>voorzitter</b> opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom. Er is een bericht van verhindering binnengekomen van de heer Hakkert (CDA) en mevrouw Challik (PvdA).
2.	Vaststelling agenda
	<i>De agenda is <b>ongewijzigd</b> vastgesteld.</i>
3.	Verslag van de vergadering van 14 maart 2017, inclusief actielijst
	<p>De heer <b>Van Tellingen</b> meldt dat hij die enkeling was die genoemd wordt op pagina 3 bij de evaluatie. Hij geeft aan dat we hier in een volgend presidium over zouden doorpraten als de burgemeester daarbij weer aanwezig is. Daarom wil hij nogmaals graag verzoeken om wat meer soepelheid van de voorzitter bij vragen van raadsleden die (net) iets buiten de agendering vallen binnen een vergadering. Ook vindt hij het jammer dat raadsleden daarna weer schriftelijke vragen moeten gaan stellen of dat de gestelde vragen schriftelijk beantwoordt dienen te worden, wat tevens weer extra druk legt op de organisatie. Soms kan dit simpel worden opgelost met een reactie van de portefeuillehouder in de vergadering.</p> <p>Burgemeester <b>De Vries</b> antwoordt hiermee geen probleem te hebben en zal daar waar het kan wat meer soepelheid te betrachten.</p> <p>De heer <b>Van de Wardt</b> geeft aan dat hij ontevreden is over de beantwoording van de gestelde schriftelijke raadsvragen van zijn partij over het leefbaarheidsfonds, zoals die ook gemeld zijn in het verslag op pagina 4. Hij blijft het onbegrijpelijk vinden dat een genomen raadsbesluit om geld vrij te maken voor het leefbaarheidsfonds nu bij iedere toekenning eerst nog via de provincie moet ter goedkeuring. Het besluit is genomen voordat het Arhi-toezicht zou ingaan.</p>

# Presidium

	Burgemeester <b>De Vries</b> verwijst naar de beantwoording van de vragen in de toegezonden informatienota door het college, maar legt nog eens uit dat het geld in een reservering is gestopt en dat de provincie heeft aangegeven dat, ondanks dat deze reserveringen gelabeld zijn, de activering ervan alsnog getoetst dient te worden door de provincie. Ook de gemeenten Geldermalsen en Lingewaal zijn met deze vorm van toezicht op activering van reserveringen al geconfronteerd.
	<i>Het verslag is <b>ongewijzigd</b> vastgesteld en de Actielijst wordt geactualiseerd!</i>
4.	Ingekomen stukken en mededelingen
	<u>Ingekomen stukken</u>
Afspraak	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Regio Rivierenland: verslag Regionale Agendacommissie van 10 april 2017 <ul style="list-style-type: none"> <li>➤ Burgemeester De Vries geeft aan dat er nog een brief naar de gemeenten toe komt vanuit de Regio, waarin de raden wordt gevraagd om raadsleden aan te dragen die bereid zijn om mee te denken over een slimme lobby en branding en de ambities vanuit de regio waar te maken.</li> <li>➤ <i>Daarom het verslag inhoudelijk voor kennisgeving aannemen.</i></li> </ul> </li> <li>• Gemeente Neerijnen: deelname afvaardiging gemeenteraad aan de Samenloop voor Hoop op 8 juni 2017 te Neerijnen <ul style="list-style-type: none"> <li>➤ Het presidium is voorstander van deelname aan de Samenloop voor Hoop met een raad- en commissieteam op 9/10 juni 2017 rondom het gemeentehuis. Des te meer deelnemers, des te minder looptijd!</li> <li>➤ <i>De fractievoorzitters maken dit bespreekbaar binnen de fracties en de raad- en commissieleden die deel gaan nemen kunnen zich opgeven bij de raadsgriffier.</i></li> </ul> </li> </ul>
Afspraak	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Bibliotheek Rivierenland: deelname afvaardiging gemeenteraad aan de DigiTaalstrijd tussen de 10 gemeenten in Regio Rivierenland <ul style="list-style-type: none"> <li>➤ Het presidium vindt ook dit een goed initiatief en hoopt op deelname door 3 raad- en/of commissieleden als raadsteam.</li> <li>➤ <i>De fractievoorzitters maken dit bespreekbaar binnen de fracties en de raad- en commissieleden die willen deelnemen kunnen zich opgeven bij de raadsgriffier.</i></li> </ul> </li> </ul>
Afspraak	<ul style="list-style-type: none"> <li>• ProDemos: verzoek tot deelname aan de Dag van de Democratie op 9 september 2017. Dit om een breed publiek kennis te laten maken met de lokale democratie en de lokale politiek. <ul style="list-style-type: none"> <li>➤ <i>voor kennisgeving aannemen.</i></li> </ul> </li> </ul>
	<u>Mededelingen</u>
	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Door de planning van de EXTRA raadsvergadering, die gelijktijdig gehouden wordt binnen de 3 gemeenten ter besluitvorming van de bestuurlijke fusie op 15 juni 2017, zal het volgende Presidium gehouden worden op <b>woensdag 14 juni 2017</b> om 20.00 uur in de burgemeesterskamer.</li> <li>• Vanaf vorige week dinsdag krijgt de raadsgriffier tijdelijk ondersteuning van Sarah Brakel voor gemiddeld 20 uur per week op inhuurbasis. Eerst voor een periode van 3 maanden en bij gebleken geschiktheid tot aan de datum van de</li> </ul>

# Presidium

	herindeling.
5.	<p>Conceptplanning raadcycli 2017-05, versie 11 mei 2017</p> <p>De heer <b>Van Maanen</b> wenst graag van de gelegenheid gebruik te maken om zijn ongenoegen uit te spreken over de planning van de raadsvoorstellen in de afgelopen vergadercycli. Onbegrijpelijk dat we nu 2 raadcycli achter de rug hebben waar amper inhoudelijk over de paar voorstellen gesproken hoefde te worden, terwijl de komende 2 raadcycli overvol zijn met raadsvoorstellen die er ook nog toe doen. Hij vraagt zich af waarvoor we eigenlijk nog plannen als we de Bestuurlijke Agenda niet volgen.</p> <p>Mevrouw <b>Van Kuilenburg</b> geeft aan dat zij heeft aangegeven zich niet te kunnen vinden in het plannen van het onderwerp over de biovergistingsinstallatie in de Beeldvormende vergadering van 23 mei. Ook kan zij zich niet vinden in de planning van de begraafplaatsen rechtstreeks in de Oordeelsvormende vergadering van 1 juni, die hoort ook eerst via de beeldvorming aan de gespreksdeelnemers teruggekoppeld te worden.</p> <p>De heer <b>Van de Wardt</b> deelt deze mening.</p> <p>De heer <b>Van Tellingen</b> geeft aan dit eveneens al te hebben gemeld en wenst deze onderwerpen ook eerst in de beeldvorming. Daarbij hoort volgens hem ook het onderwerp over de Nota uitvoeringsprogramma landschap gemeente Neerijnen eerst in de beeldvorming teruggekoppeld te worden.</p> <p>Burgemeester <b>De Vries</b> legt uit waarom is voorgesteld om de beeldvormende vergadering van 23 mei niet door te laten gaan. Vanuit de reacties door uw fractievoorzitters was geen eenduidig beeld te vormen over de agendering van de nieuwe voorgestelde onderwerpen. Wat de planning van de vergaderstukken in de afgelopen en komende raadcycli betreft begrijpt hij het gevoel. Echter worden er nu veel begrotingen en jaarrekeningen van gemeenschappelijke regelingen tegelijkertijd aangeboden voor het geven van een zienswijze. Daarbij geeft hij tevens aan dat er komend jaar wel meer raadcycli zullen zijn waarin minder raadsvoorstellen zullen worden ingebracht, immers gaan we een beleidsarme periode tegemoet tot aan de herindeling. Ook zal uw raad de komende anderhalf jaar meer betrokken gaan worden bij de voorbereidingen van het raads gedeelte GNL, wat de nodige tijd van uw raadsleden gaat vragen. Hij stelt voor om de 5 genoemde onderwerpen voor beeldvorming op 22 juni te behandelen in parallelle sessies. Dat gebeurt bij meer gemeenten.</p> <p>De heer <b>Van Tellingen</b> zegt dat hij niet alleen een mondelinge toelichting verwacht in de beeldvorming op de door hem genoemde Nota Landschap, maar dat die voorafgaand ook wordt toegelicht door schriftelijke informatie vanuit het college.</p> <p>De heer <b>Van Maanen</b> geeft aan dat in de Bestuurlijke Agenda ook is afgesproken dat de pilots begraafplaatsen eerst terugkomt in de beeldvorming. Dat was een nadrukkelijke wens van de raad. Nu 23 mei eruit is gehaald dient dat onderwerp geagendeerd te worden op 22 juni. Wat hem betreft hoeft de Nota Landschap niet nog eens in de beeldvorming te worden gebracht.</p> <p>De heer <b>Nouwens</b> kan zich vinden in de de 5 genoemde onderwerpen voor beeldvorming in parallelle sessies op 22 juni.</p> <p>De heer <b>Miltenburg</b> geeft aan eveneens niet de noodzaak te zien voor behandeling van de Nota Landschap in de beeldvorming, maar is het eens met de overige 4</p>

# Presidium

Afspraak	<p>onderwerpen. Mevrouw <b>Van Kuilenburg</b> wil nog graag melden dat haar fractie tegen het houden van parallelle sessies is door capaciteitsgebrek. De heer <b>Van deWardt</b> geeft aan dat ook zijn fractie niet staat te springen om parallelle sessies vanwege capaciteitsgebrek. Maar hij wil het wel een kans geven en kijken hoe het 22 juni bevalt. <i>Burgemeester De Vries concludeert dat een meerderheid er nu voor pleit om de onderwerpen: zienswijzen veegplan Buitengebied, pilots begraafplaatsen, principeverzoek locatie biovergistingscentrale, uitvoeringsprogramma Landschap Neerijnen en afwijkende besluitvorming op de ODR-advisering eerst in een beeldvormende vergadering te bespreken op 22 juni 2017. Waarbij de eerste 3 onderwerpen in het MFC Haaften zullen worden voorbereid en de laatste 2 onderwerpen in het gemeentehuis. Beide vergaderingen beginnen om 19.30 uur.</i></p> <p><u>Concept-planning:</u> Ten aanzien van de concept-planning komt de Beeldvormende vergadering van 23 mei te vervallen en worden nog een tweetal wijzigingen voorgesteld:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>➤ raadsvoorstel Pilot begraafplaatsen schuift door naar cyclus 6</li> <li>➤ raadsvoorstel Nota Landschap Neerijnen schuift ook door naar cyclus 6</li> </ul>
Afspraak	<p><i>De heer Van Tellingen zal in de Oordeelsvormende vergadering van 1 juni de voorzittershamer hanteren/ Burgemeester De Vries zal in de Beeldvormende vergadering van 22 juni in het gemeentehuis als voorzitter optreden bij beide genoemde onderwerpen.</i></p>
Actie	<p><i>De heer Van Gellicum zal worden benaderd om in de Beeldvormende vergadering van 22 juni in het MFC Haaften als de taak van voorzitter te vervullen bij de 3 genoemde onderwerpen.</i></p>
Actie	<p><i>Het <b>Presidium</b> kan zich vinden in de concept-agenda's en geeft de raadsgriffier opdracht om deze verder uit te werken!</i></p>
6.	<p>Evaluatie &amp; vooruitblik: raadcyclus 2017-04</p>
Afspraak	<p>Geconcludeerd wordt dat de vergaderingen in deze cyclus wel extreem klein en kort waren. Terugkijkend is geopperd om in toekomst bij dit soort cycli (met weinig raadsvoorstellen, die naar verwachting nog vaker gaan voor komen) de oordeelsvorming en Besluitvorming weer te koppelen op één avond. Toch is een meerderheid van de fractievoorzitters hier geen voorstander van. <i>Vasthouden aan de ingezette structuur en het werken met de Bestuurlijke Agenda, wat overigens steeds beter gaat een kans geven. Kwestie van gewinning.</i></p>
7.	<p>Wat verder ter tafel komt</p>
7.1	<p>Onderwerpplanning beeldvormende vergaderingen</p>
	<p>Het voorstel vanuit het college over de planning van de Beeldvormende vergaderingen voor het restant van 2017 ligt ter bespreking voor. De heer <b>Van de Wardt</b> vraagt nader uitleg over nummer 20, Kerkewaard Van Uden.</p>

# Presidium

Burgemeester **De Vries** antwoordt dat dit een verzoek is tot wijziging van het bestemmingsplan. Ook ten aanzien van nummer 57, Biomassacentrale geeft hij aan dat er een principeverzoek is ingediend waarover het college eerst de raad benaderd. De heer **Van Tellingen** wijst erop dat volgens hem ook de gemeente Geldermalsen bezig is met plannen voor een biomassacentrale op het AVRI-terrein.

Burgemeester **De Vries** antwoordt dat deze terugkoppeling voor Haaften afkomstig is van een eerdere toezegging aan de raad- en commissieleden, de lokale bevolking, de omwonenden en belanghebbenden dat zij bij een hernieuwd principeverzoek via Beeldvorming op de hoogte zullen worden gebracht van de plannen. Hij stelde daarom bij punt 5 ook voor om deze avond in Haaften te gaan houden.

De heer **Van Tellingen** zegt te begrijpen dat een principeverzoek van de initiatiefnemers besproken dient te worden met de raad. Maar hij wenst dat wel te doen mede aan de hand van een notitie vanuit het college, waarin de beoordeling door het college is weergegeven.

De heer **Nouwens** geeft aan dat het hier een particulier initiatief betreft, dus moeten de initiatiefnemers de nog aanwezige vragen of de vragen die opkomen naar aanleiding van de presentatie van het nieuwe initiatief beantwoorden en niet het college.

Burgemeester **De Vries** geeft aan dat we op 22 juni in Haaften de onderwerpen Biomassacentrale, Veegplan Buitengebied en Pilot Begraafplaatsen agenderen.

De heer **Van Tellingen** maakt een opmerking met betrekking tot het vermelde bij nummer 56. Dit is geen uitvoering van het genomen raadsbesluit. Het betreft hier de opbrengst van de burgerinitiatieven, waarvoor de terugkoppeling zou worden verzorgd. Straks gaan we de burgers weer opnieuw raadplegen voor het bidbook, terwijl vanuit de vorige ronde geen terugkoppeling heeft plaatsgevonden.

Burgemeester **De Vries** antwoordt dat het helaas niet zo snel gaat om alle informatie verwerkt te krijgen, waardoor dit onderwerp wat vertraging heeft opgelopen. Ook willen we graag de eerste resultaten hierin meenemen van de pilot Digitaal Dorpsplein uit de 3 kernen. Om toch weinig tijd te verliezen is voorgesteld om de onderwerpen Burgerinitiatieven leefbaarheid en de Evaluatie kleine kernenbeleid te koppelen op één avond (5 oktober) voor de Beeldvorming. Hierbij zij opgemerkt dat het benaderen van de burgers voor het bidbook verhaal iets anders is dan de opgehaalde burgerinitiatieven.

De heer **Nouwens** geeft aan dat we dat dan moeten communiceren met de burgers via Nieuwsblad Geldermalsen en onze eigen website bijvoorbeeld. Zodat zij ook weten waarom de terugkoppeling vertraagd is.

De heer **Van Tellingen** praat vanuit zijn gevoel als hij zegt dat het college onvoldoende gewicht toekent aan de raad in Neerijnen.

Burgemeester **De Vries** is het helemaal niet met hem eens, we doen er alles aan om uw raad zo goed en snel als mogelijk te bedienen. Neerijnen kent echter een kleine ambtelijke organisatie, waarvan veel werkzaamheden inmiddels zijn uitbesteed. Met die kleine bezetting wordt veel werk verricht om de vergaderstukken inhoudelijk goed en tijdig bij uw raad te krijgen.

De heer **Van de Wardt** zegt dat een kleine organisatie niet mag leiden tot een verminderde aandacht voor de raad en dergelijke.

# Presidium

Afspraak	<p>De heer <b>Van Tellingen</b> wenst dat het college (lees tevens organisatie) tijdig overleg pleegt met het Presidium als termijnen niet worden gehaald. Dit dient dan ook onderbouwd te worden weergegeven.</p> <p>De heer <b>Nouwens</b> geeft aan dat je bij het werken met een kleine organisatie mag verwachten dat met de nodige flexibiliteit gewerkt wordt, dit is bij een grotere organisatie overigens niet anders.</p> <p><i>De leden van het Presidium kunnen zich verder vinden in het voorstel vanuit het college, met inachtneming van de gemaakte opmerkingen in dit verslag zoals gemeld bij punt 5 en 7.1.</i></p>
8.	Rondvraag
Toezegging	<p>De heer <b>Nouwens</b> brengt de communicatie met onze burger onder de aandacht. Door de slechte verspreiding van Nieuwsblad Geldermalsen zullen we wellicht moeten zoeken naar andere wegen zoals bijvoorbeeld de Watch-app-groep(en).</p> <p>De heer <b>Van Maanen</b> vult aan dat de bezorging van de huis-aan-huis krant inderdaad belabberd is in grote delen van Neerijnen. We zijn wettelijk verplicht om te publiceren. Daar moet iets aan gedaan worden!</p> <p>De heer <b>Van Tellingen</b> merkt op dat de publicatiepagina inhoudelijk sterk is verbeterd in de huis-aan-huis krant waarvoor complimenten, maar dat de bezorging nogal te wensen over laat.</p> <p>De heer <b>Miltenburg</b> denkt dat het deels is te wijten aan het feit dat die bezorgers van huis-aan-huis kranten nogal eens wisselen.</p> <p>Burgemeester <b>De Vries</b> is blij met de gemaakte opmerkingen. Hij geeft aan dat er al meerdere keren overleg over is geweest met de verspreider van de huis-aan-huis krant maar zegt dit nogmaals op korte termijn te zullen gaan doen.</p> <p>De heer <b>Van Maanen</b> vult aan dat hij er echt een punt van gaat maken in een openbare vergadering als hier niet snel verbetering in optreedt.</p> <p>De heer <b>Van de Wardt</b> geeft aan dat het terecht is dat nogmaals het gesprek wordt aangegaan met de verspreider om hem de kans te bieden het te verbeteren. Wel vraagt hij zich af of dat gesprek tot verbetering gaat leiden.</p> <p>De heer <b>Van Maanen</b> zegt dat het onze plicht is om de informatie bij de burgers te krijgen.</p> <p>De heer <b>Van Tellingen</b> vult aan dat het zelfs onze verantwoordelijkheid is.</p> <p><i>Burgemeester De Vries zegt toe om samen met Harry de Bont het gesprek aangaan met de verspreidingsdienst (contractant) van de huis-aan-huis krant.</i></p>
9.	Sluiting
	<p>De <b>voorzitter</b> dankt de aanwezigen voor hun inbreng en sluit de vergadering om 21.30 uur.</p>

Vastgesteld in de vergadering van het Presidium d.d. 14 juni 2017

De raadsgriffier,

De voorzitter,

# Presidium

K.G. Steenbergen

H.H. de Vries

# Presidium

## ACTIELIJST

Nr.	Activiteit	Wie	Startdatum	Afgedaan op
16-13	<i>Vluchtelingenopvang/-beleid</i>  Reacties meenemen naar college. Zodra een PvA is opgesteld raad consulteren.	burgemeester	29-03-2016	
16-23	<i>VNG-workshop “financiën voor raadsleden”</i>  Besproken met griffiers van GL en die hebben te kennen gegeven de discussie en besluitvorming over GNL te willen afwachten.  Wordt meegenomen in de aanloop naar de nieuwe raad West Betuwe.	Raadsgriffier	25-08-2016  20-09-2016  18-05-2017	<b>14-06-2017</b>
16-32	<i>Rekenkamer GNL</i>  In overleg treden met Geldermalsen en Lingewaal om te komen tot 1 rekenkamer GNL.  Wordt meegenomen in de aanloop naar een nieuwe gemeente.	Raadsgriffier	20-12-2016  14-03-2017	<b>14-06-2017</b>
<b>2017</b>				
17-02	<i>Bestuurlijke Agenda</i>  Zal minimaal eens per kwartaal worden geagendeerd in het Presidium.  BA wijzigen n.a.v. discussie over onderwerpen beeldvorming en aanvullen met sjabloonformulieren Beeldvorming  BA wijzigen n.a.v. voorstel college over de Beeldvormende avonden in 2017	Burgemeester/ raadsgriffier	14-03-2017  06-04-2017  18-05-2017	<b>14-06-2017</b>
17-05	<i>Bezorging huis-aan-huis krant NG</i>  Er zal opnieuw een gesprek worden gevoerd over de slechte bezorging met de verspreider (contractant).	Burgemeester	18-05-2017	